# PROJECT

# THE United

Kingdom

Done by: Delilah Daminova

# **Short abstract of the project:** We have much to learn from this presentation on the topic: "Great Britain"

#### **Introduction:**

Image: Britain, also known as Britain. It is the ninth-largest island in the world and the largest island in Europe. Great Britain refers to the island together with a number of islands, which constitute the territory of England, Scotland and Wales. The island of Ireland lies to its west. Great Britain is part of the United **Kingdom of Great Britain and Northern** Ireland.

# **Problem:** Show how beautiful life in the UK.

# *Objective:* Explore the life of the UK.

# ENGLAND



# SCOTLAND

### Symbol THE UK

#### coat of arms

#### Flag of the United Kingdom





#### Igmn The UK

The British Islands are washed by the :

- the Atlantic Ocean in the west,
- the North Sea in the east,
- the English Channel in the south,
- the Arctic Ocean in the north.



THE UK CONSISTS OF England (the capital is London) Socilard (the capital is Edinburgh) Porthern Ireland (the capital is Belfast). **The territory of the UK is** about 244,000 square kilometers. **The population** is 63 333 230(18.02.2014) http://countrymeters.info/ru/United\_Kingdom\_(UK)/

#### ENGLAND

justourpictures.com

National flowers Tudor Rose





Every country has its own symbol. Red rose is the emblem of England. The flag of England is the red cross of St.George.







The national symbol of Scotland is the thistle and a white flag of St. Andrew.





Red Dragon

Leek Kea Pragon St. David Deek Symbol. There are many of them in the Wales valleys.

Leek



#### St. Patrick

Northern Ireland has a shamrock symbol . Patron saint a St.Patrick.

#### **'UNION JACK'**



The flag of the United Kingdom is known as the Union Jack. It is made up of three crosses.



#### THE HOUSES OF PARLIAMENT



The Houses of Parliament, also known as the Palace of Westminster, is the seat of the two parliamentary houses of the United Kingdom: the House of Lords and the House of Commons.

#### TOWER BRIDGE



London's Tower Bridge is one of the most recognizable bridges in the world.

Tower Bridge - a drawbridge in central London on the River Thames, near the Tower of London. Sometimes it is confused with the London Bridge, the upstream. Opened in 1894. Is also one of the symbols of London and Britain.

### BIG BEN SAINT STEPHEN'S



The Clock Tower of the Palace of Westminster officially named Saint Stephen's Tower - is commonly known as the Big Ben. The tower is one of London's most famous landmarks.

#### DOUBLE-DECKER





A double-decker bus is a bus that has two stores or decks. Red double-decker buses are used for mass transit in London. Doubledecker buses are in common use throughout the United Kingdom.

#### BUCKINGHAM PALACE



Buckingham Palace, one of several palaces owned by the British Royal family, is one of the major tourist attractions in London. The Changing of the Guard in front of the palace always attracts plenty of spectators.

#### TRAFALGAR SQUARE



Trafalgar Square, the largest square in London, is often considered the heart of the city. Ever since the Middle Ages, this area has been a central meeting place.

#### **NELSON'S COLUMN**



In the center of Trafalgar Square in London is worth the most famous monument of Nelson's Column. The monument was built in 1843 as the memory of Admiral Horatio Lord Nelson, who won the French fleet at the Battle of Trafalgar in 1805.

#### HYDE PARK



Hyde Park, which opened to the public in 1637, is the largest of several royal parks in London that are connected to each other. The park is famous for its Speakers' Corner.

#### WESTMINSTER & BBEY



Westminster Abbey, located near the Houses of Parliament, is more a historical site.

Known as the Gothic church.

### THE GHERKIN



30 St Mary Axe, better known by its nickname Gherkin, is one of the most eye-catching buildings in London. The Gherkin is one of several modern buildings that have been built over the years in a historic area of London.

#### QUEEN'S HOUSE



The Queen's House was built in 1616-1638 for Anne of Denmark, Queen consort of James I.

## CLEOPATRA'S NEEDLE



Cleopatra's Needle is an authentic Egyptian obelisk in London. In the early nineteenth century the more than 3000-year-old obelisk was transported to London from its original site in Egypt.

#### TOWER BRIDGE AND CITY HALL



(Тауэрский мост и здание городского совета)

#### WESTMINSTER PALACE IN LONDON, UNITED KINGDOM



The Palace of Westminster is the meeting place of the House of Commons and the House of Lords, the two houses of the Parliament of the United Kingdom.

#### LONDON EYE IN LONDON, UNITED KINGDOM



A modern but already very popular tourist attraction is the London Eye, a giant observation wheel located in the Jubilee Gardens on the South Bank. Structure was built as part of London's millennium celebrations.

#### MUSEUM MADAME TUSSAUDS



Touted as "London's favorite tourist attraction", the statues at Madame Tussauds Wax Museum have been thrilling visitors since Tussaud opened her first permanent exhibit in 1835.



London taxi , called black kebom (black cab), the most recognizable['rekəg,naızbl] in the world. It became the face of Austin FX4 English taxi for the whole world . The legendary car was in continuous production 39 years (1958-1997 gg.) Today, a black cab driver - not just a taxi driver . He also the tour guide could tell the passengers about the free things to do.

#### THE NATIONAL GALLERY



The National Gallery is one of London's most important museums. It has an impressive collection of paintings covering the period between 1260 and 1900, with works from virtually all renowned artists of the era.



It is the residence of the British Queen. There are many guards near it. They are dressed in red form and black caps.



It is one of the oldest buildings. It was a prison, a fortress in the past.

# ROYAL FAMILY







## Учи английский, иначе навсегда останешься в этой стране!

nanks for and

2

#### Перевод(презентации)

4. Слайд: Великобритания, также известна как Британия. Это девятый по величине остров в мире и самый большой остров в Европе. Великобритания относится к острову вместе с островами, которые составляют территорию Англии, Шотландии и Уэльса. Остров Ирландии находится на западе. Великобритания является частью Соединенного Королевства Великобритании и Северной Ирландии.

9 **слайд**. Британские острова омываются : Атлантический океан на западе, Северное море на востоке, Английский канал на юге, Северный Ледовитый океан на севере.

10 Слайд: (Каждая страна имеет свой собственный символ. Красная роза является эмблемой Англии. Флаг Англии это красный крест Св.Георгия.)

**11Слайд:** (Национальный символ Шотландии чертополох и белый флаг святого апостола Св.Андрея )

18слайд: Часовая башня Вестминстерского дворца - официальное название башня Святого Иштвана - широко известен как Биг Бен. Башня является одним из самых известных достопримечательностей Лондона.

19 слайд: Двухэтажный автобус автобус, который имеет два магазина или палубы. Красные двухэтажные автобусы используются для общественного транспорта в Лондоне. Двухэтажные автобусы находятся в общем пользовании на протяжении всего Соединенного Королевства.

17слайд: Та́уэрский мост— разводной мост в центре Лондона над рекой Темзой, недалеко от Лондонского Тауэра. Иногда его путают с Лондонским мостом, расположенным выше по течению. Открыт в 1894 году. Также является одним из символов Лондона и Британии. 16Слайд. Здание Парламента, известно также как Вестминстерский дворец, является резиденцией двух парламентских палат Великобритании: Палата лордов и палаты общин.

20 слайд: Букингемский дворец, один из нескольких дворцов, принадлежащих британской королевской семьи, является одним из основных туристических достопримечательностей в Лондоне.Смена караула перед дворцом всегда привлекает большое количество зрителей.

21 слайд. Трафальгарская площадь, самая большая площадь в Лондоне, часто считается сердцем города. С тех пор как в средние века, этот район был центральным местом встречи.

22 слайд: В центре Трафальгарской площади стоит самый знаменитый лондонский памятник: Колонна Нельсона. Памятник был построен в 1843 году как память адмирала Горацио лорда Нельсона, который победил французский флот в битве при Трафальгаре в 1805 году. 23 слайд. Гайд-парк, который открылся для публики в 1637 году, является самым крупным из нескольких королевских парков Лондона, которые связаны друг с другом. Парк славится Уголоком его носителей.

25 слайд: 30 St Mary Axe, более известный под своим прозвищем Огурец, является одним из самых привлекательных зданий в Лондоне.Огурец является одним из нескольких современных зданий, которые были построены на протяжении многих лет в историческом районе Лондона.

26 слайд: Королевы Дом был построен в 1616-1638 для Анны Дании, королева супруга Джеймса I.

27 слайд: Игла Клеопатры является подлинным Египетский обелиск в Лондоне. В начале девятнадцатого века более 3000-летний обелиск был перевезен в Лондон из ее прежнем месте в Египте.

29 слайд: Вестминстерский дворец является местом встречи Палаты общин и Палата лордов, обе палаты парламента Соединенного Королевства.

**30 слайд**: Современный, но уже очень популярной туристической достопримечательностью является **London Eye**, гигантский колесо обозрения находится в **Jubilee Gardens** на южном берегу. Структура была построена как часть празднования тысячелетия Лондона.

31 слайд: Рекламируемый как "Лондона туристической достопримечательности", статуи на восковых фигур мадам Тюссо Музей были захватывающие посетителей с Тюссо открыла свой первый постоянную выставку в 1835 году.

32 слайд. Лондонское такси, называемое черным кэбом (black cab), самое узнаваемое в мире.

Именно Austin FX4 стал лицом английского такси для всего мира. Легендарная машина находилась в непрерывном производстве 39 лет (1958-1997 гг.). Сегодня водитель черного кэба - не просто таксист. Он еще и экскурсовод, рассказывающий пассажирам о достопримечательностях.

33 слайд:Национальная галерея является одним из самых знаменитых музеев Лондона. Он имеет впечатляющую коллекцию картин, охватывающий период между 1260 и 1900 году, с работ из практически всех известных художников эпохи

**34.Слайд:** (Это резиденция английской королевы. Здесь находится много охранников. Они одеты в красную форму с черными шапками.)

35 слайд. Это один из самых старых зданий. Это была тюрьма, крепость в прошлом.